

4 - State the maximum amount likely to be at risk at any one time?

(The answer to this question is an essential condition to accept or reject insurance, essential in defining the terms of the document, and if exceeded the amount in the custody of the officer authorized by the insured loses the compensation and insurance is void).

*** Cash In Safe**

5 - What is the maximum money in safe?

6 - Where are the saved cash short-to be insured inside it?

7 - What are the safe specification?

أسم الشركة الصانعة The name of the manufacturer	مقاومه لـ Resistance for			عمر القاصة The safe age	العرض width	الطول length	الوزن weight
	السرقه Theft	الحريق Fire					

8 - Whether built in wall or secured to floor?

9 - Are you safe(s) in a strong room? If Yes, Please give full description of the construction of your strong room.

10 - Are the keys of the safe(s) and strong room removed from the premises when the premises are closed for business?

11 - Where to keep keys safe after hours?

12 - Are there any accounting books and auditing system?

13 - Details of losses suffered on account of infidelity of any employees? Please give details.

14 - Any existing cover or insurer? If the answer is "yes", please provide details

15 - Has any company in respect of in respect of this cover Declined your proposal? If yes, give details.

16 - Cancelled or refused to renew policy? If the answer is "yes" Please indicate the reason.

I/we declare that the above answers are true to the best of my/our knowledge and belief and that I/we have disclosed all particulars affecting the assessment of the risk. I/we agree that this proposal and declaration shall be the basis of the contract between me/us and the Insurers.

Authorized Signature of Applicant.....
Name of Authorized Officer.....
Date.....

4 - ما هو الحد الأقصى للمبلغ المنقول للنقله الواحدة؟
(تعتبر الإجابة على هذا السؤال شرطاً أساسياً في قبول أو رفض التأمين، وشرطاً أساسياً في تحديد شروط الوثيقة، وفي حال تعدى المبلغ الموجود في عهدة الموظف المصرح به يسقط حق المؤمن له في التعويض ويعتبر التأمين لاغياً).

***النقد داخل القاصة**
5 - ما هو الحد الأقصى للنقود الموجودة داخل القاصة؟

6 - أين توجد القاصة التي يتم حفظ النقد المراد التأمين عليه داخله؟

7 - ما هي مواصفات القاصة؟

8 - هل هي مبنية بالحائط أم مثبتة بالأرض؟

9 - هل القاصة موجودة داخل غرفه محصنه؟ إذا كان الجواب نعم أذكر تفاصيل الغرفة؟

10 - هل يتم إزالة مفاتيح القاصة أو الغرفة المحصنة بعد الاستعمال خلال أوقات الدوام؟

11 - أين يتم الاحتفاظ بمفاتيح الخزنه بعد الانتهاء من الدوام؟

12 - هل توجد دفاتر وسجلات محاسبيه منتظمة؟

13 - هل حصل لصاحب الطلب خسارة في الماضي؟ إذا كان الجواب "نعم" الرجاء أذكر التفاصيل؟

14 - هل عقد صاحب الطلب تأميناً آخر على نفس الملك في شركات تأمين أخرى؟ إذا كان الجواب "نعم" الرجاء أذكر

15 - هل رفضت شركة التأمين طلب التأمين المقدم من قبلكم؟ إذا كان الجواب "نعم" الرجاء ذكر التفاصيل؟

16 - ألغت أو رفضت تجديد التأمين؟

أنا / نحن أصرح / نصرح بأن التفاصيل / المعلومات المذكورة أعلاه صحيحة و كاملة ، وأوافق على أن يكون هذا الطلب أساساً للتعاقد إذا قبلت الشركة هذا الطلب وأصدرت وثيقة التأمين.

ختم وتوقيع طالب التأمين المفوض بالتوقيع.....
أسم المفوض بالتوقيع.....
التاريخ.....

الأوراق المرفقة :-

صورة عن السجل التجاري .

✓ صورته عن رخصة المهنة .